

EXHIBIT 1

**Выдержки из Федерального закона от 26.07.2006 № 135-ФЗ
«О защите конкуренции»**

Статья 32

5.1. В случае представления не в полном объеме необходимых документов и сведений, указанных в части 5 настоящей статьи, за исключением документов и сведений, указанных в частях 5.2 - 5.4 настоящей статьи, ходатайство считается непредставленным, о чем антимонопольный орган в десятидневный срок уведомляет заявителя. При этом срок хранения антимонопольным органом представленных документов, в течение которого заявитель вправе истребовать их, составляет четырнадцать дней с даты получения заявителем уведомления.

Статья 33. Принятие антимонопольным органом решения по результатам рассмотрения ходатайства, выдача антимонопольным органом предписания лицу, представившему уведомление

1. В течение тридцати дней с даты получения ходатайства, предусмотренного статьей 32 настоящего Федерального закона, антимонопольный орган обязан рассмотреть это ходатайство и сообщить в письменной форме заявителю о принятом решении с указанием мотивов его принятия.

2. По результатам рассмотрения ходатайства о даче согласия на осуществление сделки, иного действия, подлежащих государственному контролю, антимонопольный орган принимает следующее решение:

1) об удовлетворении ходатайства, если сделка, иное действие, заявленные в ходатайстве, не приведут к ограничению конкуренции;

2) о продлении срока рассмотрения ходатайства в связи с необходимостью его дополнительного рассмотрения, а также получения дополнительной информации для принятия предусмотренного пунктами 1, 3, 4 и 5 настоящей части решения по результатам рассмотрения ходатайства, если установлено, что заявленные в ходатайстве сделка, иное действие могут привести к ограничению конкуренции, в том числе в результате возникновения или усиления доминирующего положения лица (группы лиц);

3) о продлении срока рассмотрения ходатайства о даче согласия на слияние коммерческих организаций, присоединение к коммерческой организации одной или нескольких коммерческих организаций, создание коммерческой организации в случаях, указанных в статье 27 настоящего Федерального закона, в связи с определением условий, после выполнения которых заявителем и (или) иными лицами, участвующими в таком слиянии, присоединении или создании, антимонопольный орган принимает решение об удовлетворении ходатайства, и определением срока выполнения таких условий, который не может превышать девять месяцев. Такие условия являются неотъемлемой частью решения о продлении срока рассмотрения этого ходатайства;

3.1) о продлении срока рассмотрения ходатайства в случае, если сделка, иное действие, заявленные в ходатайстве, подлежат предварительному согласованию

в соответствии с Федеральным законом от 29 апреля 2008 года N 57-ФЗ "О порядке осуществления иностранных инвестиций в хозяйственные общества, имеющие стратегическое значение для обеспечения обороны страны и безопасности государства" (далее - Федеральный закон "О порядке осуществления иностранных инвестиций в хозяйственные общества, имеющие стратегическое значение для обеспечения обороны страны и безопасности государства"), до дня принятия решения в отношении такой сделки, такого иного действия в соответствии с указанным Федеральным законом;

4) об удовлетворении ходатайства о даче согласия на осуществление сделки, иного действия, указанных в статьях 28 и 29 настоящего Федерального закона, и одновременной выдаче заявителю предписания, предусмотренного пунктом 2 части 1 статьи 23 настоящего Федерального закона, об осуществлении действий, направленных на обеспечение конкуренции, в случае осуществления им заявленных в ходатайстве сделок, иных действий;

5) об отказе в удовлетворении ходатайства, если сделка, иное действие, заявленные в ходатайстве, приведут или могут привести к ограничению конкуренции (в том числе в результате возникновения или усиления доминирующего положения заявителя либо доминирующего положения лица, которое будет создано в результате осуществления заявленных в ходатайстве сделки, иного действия) или если при рассмотрении представленных документов антимонопольный орган обнаружит, что информация, содержащаяся в них и имеющая значение для принятия решения, является недостоверной, либо если заявителем по ходатайству не представлены имеющиеся у него и запрошенные антимонопольным органом сведения, при отсутствии которых не может быть принято решение об ограничении конкуренции или об отсутствии ограничения конкуренции по рассматриваемому ходатайству;

6) об отказе в удовлетворении ходатайства, если в отношении сделки, иного действия, заявленных в ходатайстве, в соответствии с Федеральным законом "О порядке осуществления иностранных инвестиций в хозяйственные общества, имеющие стратегическое значение для обеспечения обороны страны и безопасности государства" принято решение об отказе в их предварительном согласовании.

3. Указанный в части 1 настоящей статьи срок может быть продлен решением, предусмотренным пунктом 2 части 2 настоящей статьи, не более чем на два месяца. В случае принятия такого решения антимонопольный орган на своем официальном сайте в информационно-телекоммуникационной сети "Интернет" размещает сведения о сделке, об ином действии, заявленных в ходатайстве о даче согласия на осуществление сделки, иного действия. Заинтересованные лица вправе представить в антимонопольный орган сведения о влиянии на состояние конкуренции таких сделки, иного действия.

4. Решение о продлении срока рассмотрения ходатайства, предусмотренное пунктом 3 части 2 настоящей статьи, принимается антимонопольным органом в случае, если слияние коммерческих организаций, присоединение к

коммерческой организации одной или нескольких коммерческих организаций либо создание коммерческой организации приведет или может привести к ограничению конкуренции, в том числе в результате возникновения или усиления доминирующего положения лица (группы лиц), которое будет создано в результате осуществления таких действий.

6. После выполнения условий, указанных в пункте 3 части 2 настоящей статьи, заявитель представляет в антимонопольный орган документы, подтверждающие их выполнение. В течение тридцати дней с момента получения указанных документов в случае подтверждения на их основании выполнения в установленный срок таких условий антимонопольный орган принимает решение об удовлетворении ходатайства о даче согласия на слияние коммерческих организаций, присоединение к коммерческой организации одной или нескольких коммерческих организаций, создание коммерческой организации, в ином случае - решение об отказе в удовлетворении ходатайства.

Extracts from Federal Law No. 135-FZ dated 26 July 2006
“On the Protection of Competition”

Article 32

5.1. If the required documents and data listed in Paragraph 5 of this article, except for the documents and information set out in Paragraphs 5.2-5.4 of this article, are not submitted in full, the application shall not be deemed submitted and the antimonopoly authority shall notify the applicant of this within a ten-day period. With this, the period for custody by the antimonopoly authority of the submitted documents within which, the applicant is entitled to obtain them on demand shall be fourteen days from the date when the appropriate notice was received by the applicant.

Article 33. Adoption by the antimonopoly authority of a decision upon review of the application, and issuance by the antimonopoly authority of an order to the party that has submitted a notification

1. Within thirty days of the date of receiving the application provided by Article 32 of this Federal Law, the antimonopoly authority shall review the application and inform the applicant in writing of the decision rendered with indicating the reasons for its adoption.

2. Upon review of the application for consent to the consummation of a transaction or performance of another action subject to the state control, the antimonopoly authority shall adopt one of the following decisions:

1) to approve the application if the transaction or other action set out in the application will not result in a restriction of competition;

2) to extend the review period of the application because of a need to further review or to obtain additional information for adoption of a decision under Paragraphs 1, 3, 4 and 5 of this Clause upon review of the application, if it is determined that the transaction or other action set out in the application may result in a restriction of competition, including through the creation or reinforcement of the dominant position of a party (a group);

3) to extend the review period of the application for consent to a consolidation of commercial organizations, merger of one or more commercial organizations with and into another commercial organization, incorporation of a commercial organization in the cases set out in Article 27 of this Federal Law, as a result of imposing conditions, upon the fulfillment of which by the applicant and (or) the other parties involved in the consolidation, merger or incorporation the antimonopoly authority will adopt a decision on whether to approve the application, and the determination of the period of fulfillment of such conditions which shall not exceed nine months. Such conditions shall be an integral part of the decision to extend the review period of the application;

3.1) to extend the review period of the application, if the transaction or other action set out in the application is subject to obtaining prior consent in accordance with Federal Law No. 57-FZ dated April 29, 2008 on the Procedure for Making Foreign Investments in Economic Companies of Strategic Importance to the Country's Defense and State Security (hereinafter, the Federal Law on the Procedure for Making Foreign Investments in Economic Companies of Strategic Importance to the Country's Defense and State Security) until the day of adopting

the decision on such transaction or other action in accordance with this Federal Law;

4) to approve the application for consent to the consummation of a transaction or performance of another action set out in Articles 28 and 29 of this Federal Law, and concurrently issue to the applicant an order provided by Paragraph 2 of Clause 1 of Article 23 of this Federal Law to perform actions aimed at ensuring competition where it consummates transactions or performs other actions set out in the application.

5) to reject the application if the transaction or other action set out in the application would result in a restriction of competition (including through the creation or reinforcement of the applicant's dominant position, or the dominant position of the party which will be created as a result of the transaction or other action set out in the application) and if in the course of its review of the documents submitted the antimonopoly authority discovers that the information contained therein and significant for its decision-making process is untrue, or, if the applicant filing the application has not presented the data which the applicant has and which has been requested by the antimonopoly authority, in the absence of which the decision on restriction, or absence of restriction, of competition in respect of the application filed cannot be adopted;

6) to reject the application, if a decision has been adopted on the refusal to grant a prior consent to consummate a transaction or perform another action set out in the application in accordance with the Federal Law on the Procedure for Making Foreign Investments in Economic Companies of Strategic Importance to the Country's Defense and State Security.

3. The deadline set out in Clause 1 of this Article may be extended by a decision provided by Paragraph 2 of Clause 2 of this Article for no longer than two months. In case of the adoption of such a decision, the antimonopoly authority shall place on its official website in the information and telecommunication network „Internet” information on the transaction or other action set out in the application for consent. Interested parties shall be entitled to submit to the antimonopoly authority information on the impact of such transactions or other actions on the state of competition.

4. A resolution to extend the review period of the application provided by Paragraph 3 of Clause 2 of this Article shall be adopted by the antimonopoly authority if a consolidation of commercial organizations, merger of one or more commercial organizations with and into another commercial organization or incorporation of a commercial organization would or may result in a restriction of competition, including through the creation or reinforcement of the dominant position of a party (group) to be created as a result of such actions.

6. Upon fulfillment of the conditions set out in Paragraph 3 of Part 2 of this Article, the applicant shall submit to the antimonopoly authority documents evidencing the fulfillment thereof. Within thirty days of receipt of such documents and upon verification of the fulfillment of such conditions on the basis of such documents the antimonopoly authority shall resolve to approve the application for consent to a consolidation of commercial organizations, merger of one or more commercial organizations with and into another commercial organization or incorporation of a commercial organization, or otherwise to reject the application.

I, Andrey Valentinovich Levenko, of Freshfields Bruckhaus Deringer LLP, 14/2 Kadashevskaya nab., Moscow, 119017, Russia, declare that I am well acquainted with both the Russian and English languages, and that the documents listed below have been accurately translated, to the best of my knowledge and ability:


Exhibit 1: Extracts from Federal Law No. 135-FZ dated 26 July 2006 “On the Protection of Competition”

Exhibit 3: Documents printed out from the official web-site of the FAS, in particular:

- The print-out of the article posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 13 January 2010, titled: “Information on the transaction notified in the application from Solvay Participations France S.A.S. for the acquisition of the rights to determine the terms of the conduct of business of OAO Bereznykovsky Sodovy Zavod and ZAO Berkhimprom”;
- The print-out of the press-release posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 17 March 2010, titled: “The FAS of Russia rejected applications from OAO Soda and Solvay Participations France S.A.S.”;
- The print-out of the article posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 29 April 2010, titled: “Information on the application from Solvay Participations France S.A.S.”; and
- The print-out of the document titled „Decision on the application from Solvay Participations France S.A.S.” posted on the official web-site of the Federal Antimonopoly Service of Russia on 7 June 2010.

I declare that the foregoing is true and correct.

Signature:

Name: 
Andrey Valentinovich Levenko

Date: 28 September 2011